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Jeg skriver til dig fordi  sikkert mange andre er havnet i den ulykkelige situation, ikke at kunne komme ind på 
drømmeuddannelsen.
Jeg forventer selvfølgelig ikke, at du ændrer noget ved deres chancer for optagelse, men har i forbindelse 
med ansøgningen opdaget hvad jeg mener må være åbenlyse uretfærdigheder, og til skade for samfundet.
Det drejer sig om uddannelser så som medicin og psykologi og andre uddannelser, der kræver høje 
gennemsnit fra ungdomsuddannelserne for optag igennem kvote 1. Uretfærdigheden består i, at det ikke i 
Danmark er muligt, at forbedre sit gennemsnit når ungdomsuddannelsen er færdiggjort, hvilket kan lade sig 
gøre i fx. Norge. Det vil sige, at man som Nordmand kan tage et gymnasiefag, hvor man oprindeligt har 
opnået en dårlig karakter, læse heftigt på pensum og gå til en ny eksamen. Dette er selvfølgelig en stor 
fordel som danske studerende ikke har. Jeg forstår ikke, hvorfor nordmænd skal have bedre muligheder for 
at blive optaget på de danske uddannelser, end danske unge. Selvfølgelig under jeg nordmænd at komme til 
Danmark og studere og konkurrere med danskere om pladserne på fx. medicin, men vilkårene skal være de 
samme. Desuden har vi så vidt jeg er orienteret brug for fx. læger, og derfor giver det endnu mindre mening 
at give nordmænd bedre optagelsesmuligheder, da andelen af disse der rejser "udenlands" og anvender 
deres kompetencer må være større.

Jeg håber sagen har fanget din opmærksomhed, hvis du kan forklare mig hvorfor det er en god ide, at det 
fungerer som hidtil, er jeg meget interesseret, ellers burde det vel laves om?
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